
1 
 

  R O M Â N I A 
JUDEŢUL BISTRIŢA-NĂSĂUD 
     CONSILIUL JUDEŢEAN 
Nr. IC 6/1271 din 5.02.2013 

 
 

PROCES – VERBAL 
 

Încheiat astăzi 4 februarie 2013 în şedinţa ordinară a  
Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud 

 
 Lucrările şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud din data de 
4 februarie 2013 se desfăşoară în sala de şedinţe a Palatului Administrativ al 
Judeţului Bistriţa-Năsăud, începând cu ora 12.00. 

Conform prevederilor Dispoziţiei Preşedintelui Consiliului Judeţean Bistriţa-
Năsăud nr. 30 din 30 ianuarie 2013, consilierii judeţeni au fost convocaţi la şedinţa 
ordinară a Consiliului Judeţean Bistriţa-Nãsãud din data de 4 februarie 2013 în 
scris, prin invitaţie, telefonic şi prin mass-media. 

Anunţul cu privire la proiectul ordinii de zi a fost afişat şi la sediul instituţiei şi 
pe site-ul www.portalbn.ro .  

Din partea aparatului de specialitate participă: Moldovan Grigore Florin – 
administratorul public al judeţului; Mica Oprea – Director executiv al Direcţiei 
administraţie locală; Tiniş Viorel – Director executiv; Deac Raluca – Director 
executiv; Hasnăş Veronica – Şef serviciu; Michiu Victor – Arhitect şef; Orţan 
Alexandru – Şef serviciu; Jurje Ana – Şef serviciu, Lungu Remus – consilier; Răscol 
Maria – consilier asistent, Vereş Paul – consilier, Palade Ionela – consilier asistent, 
Ivan Bogdan – consilier preşedinte.  

În calitate de invitaţi participă: Cotfas Liliana – Director Serviciul Public 
Comunitar de Evidenţa Persoanelor; Ioan Pintea; Gavril Ţărmure; Mihuţ Ioan 
Daniel – director adjunct Camera Agricolă Judeţeană Bistriţa-Năsăud; 

În calitate de invitaţi participã şi reprezentanţi ai mass-media.   
            

* 
Domnul preşedinte Emil Radu Moldovan adresează salutări tuturor 

participanţilor şi declară deschisă şedinţa Consiliului Judeţean. 
În sală sunt prezenţi 26 consilieri judeţeni şi domnul preşedinte Emil Radu 

Moldovan. 
 
Următorii consilieri judeţeni şi-au depus cererile de demisie şi anume: 
1. Dolha Nechita Stelian – cerere de demisie înregistrată la Consiliul 

Judeţean Bistriţa-Năsăud sub nr. VII/9916 din 27.12.2012 
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2. Deneş Ioan – cerere de demisie înregistrată la Consiliul Judeţean Bistriţa-
Năsăud sub nr. VII/9907 din 27.12.2012 

3. Pană Adriana Doina – cerere de demisie înregistrată la Consiliul Judeţean 
Bistriţa-Năsăud sub nr. VII/9898 din 27.12.2012 

4. Suciu Vasile Daniel – cerere de demisie înregistrată la Consiliul Judeţean 
Bistriţa-Năsăud sub nr. VII/9938 din 27.12.2012 

La şedinţă mai participă doamna Cîrcu Mirela Maria, domnul Lupşan Nicolae 
Grigore, domnul Puica Vasile şi domnul Szanto Arpad, propuşi pentru a fi 
validaţi consilieri judeţeni urmare vacantării unor mandate. 
 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 

 Sărut mâinile, bună ziua. Cu permisiunea dumneavoastră începem şedinţa 
de azi 4 februarie 2013 şi înainte de a trece la ordinea de zi aş vrea să vă supun 
atenţiei dumneavoastră aprobarea Procesului verbal al şedinţei ordinare a 
Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud din data de 21 decembrie 2012. 
 Dacă sunt intervenţii asupra procesului verbal? Dacă nu sunt, supun 
aprobării dumneavoastră aprobarea Procesului verbal din data de 21 decembrie 
2012. 
 Procedura de vot este deschisă, vă rog să votaţi. 

Cu 27 de voturi “pentru” Procesul verbal a fost aprobat. 
 Înaintea de a trece la Ordinea de zi dacă sunt intervenţii? Vă rog domnule 
consilier. 

Curteanu Eugen Dicones: 
 Domnule preşedinte, voi fi foarte scurt. În precedenta şedinţă am adresat o 
interpelare şi două întrebări, la care mi-aţi dat răspunsul pentru care vă 
mulţumesc şi din păcate dincolo de răspunsul dat, eu îl consider incomplet pentru 
simplul motiv că v-am solicitat ca în argumentarea răspunsului să ne puneţi la 
dispoziţie şi facturile care au stat la baza benerelor şi felicitărilor şi precum şi dacă 
există, protocolul semnat cu Poşta Română pentru distribuţia felicitărilor. Aşa că 
voi reveni cu această interpelare şi cu cele două întrebări până în momentul în 
care cererea ne va fi satisfăcută. Vă mulţumesc. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
 Domnule consilier, răspunzându-vă acolo că toate acele materiale prin care îi 
felicitam pe locuitorii judeţului cu ocazia Sărbătorilor de iarnă sunt făcute din 
bugetul propriu, nu am nici un fel de obligaţie să vă pun la dispoziţie aceste 
documente în condiţiile în care ele erau făcute din bani publici înţelegeam 
cerearea dumneavoastră. Datorită acestui fapt nu aţi primit copiile după facturile 
prin care s-au făcut acele materiale publicitare. Dacă aveţi alte întrebări sau 
interpelări? 
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Curteanu Eugen Dicones: 

 Doar o scurtă precizare domnule preşedinte. E foarte adevărat că dacă 
lucrurile stau aşa nu am nevoie nici de facturi şi nici de protocol, însă nu am de 
unde să ştiu că nu s-au folosit bani publici în această operaţiune, tocmai de aceea 
vă şi rugasem să argumentaţi prin ataşarea facturii şi era foarte simplu, înlăturaţi 
orice fel de …. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
 Este în regulă. Domnule Tiniş Viorel, am rugămintea ca în calitate de director 
economic să faceţi şi dumneavostră precizările de rigoare pentru colegii consilieri 
judeţeni. Dacă s-a folosit vreun ban din bugetul public. 
 Tiniş Viorel: - director economic – 
 Nu s-a plătit din bugetul propriu pentru aceste materiale. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
 Dacă mai sunt alte intervenţii? Dacă nu, mulţumesc. 
 
 Înainte de a trece la Ordinea de zi aş vrea să vă comunic în calitate de 
iniţiator, retrag proiectul numărul 9 Proiect de hotărâre privind alegerea unui 
vicepreşedinte al Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud. O să trec la citirea 
ordinii de zi: 
 

1. Proiect de hotărâre privind constatarea încetării de drept, prin 
demisie, a mandatului de consilier judeţean şi de vicepreşedinte al 
Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud al domnului Dolha Nechita 
Stelian. 

2. Proiect de hotărâre privind constatarea încetării de drept, prin 
demisie, a mandatului de consilier judeţean al domnului Deneş 
Ioan. 

3. Proiect de hotărâre privind constatarea încetării, de drept, prin 
demisie, a mandatului de consilier judeţean al doamnei Pană 
Adriana Doina. 

4. Proiect de hotărâre privind constatarea încetării, de drept, prin 
demisie, a mandatului de consilier judeţean al domnului Suciu 
Vasile Daniel. 

5. Proiect de hotărâre privind validarea mandatului de consilier 
judeţean al doamnei Cîrcu Mirela-Maria. 

6. Proiect de hotărâre privind validarea mandatului de consilier 
judeţean al domnului Lupşan Nicolae-Grigore. 

7. Proiect de hotărâre privind validarea mandatului de consilier 
judeţean al domnului Puica Vasile. 
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8. Proiect de hotărâre privind validarea mandatului de consilier 
judeţean al domnului Szanto Arpad. 
Punctul 10 care devine punctul 9: 

9. Proiect de hotărâre privind modificarea componenţei Comisiei de 
validare a Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud. 

10. Proiect de hotărâre privind constatarea încetării calităţii de 
reprezentant al Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud în Consiliul de 
administraţie la Liceul Tehnologic Special „Sfânta Maria” Bistriţa a 
domnului Deneş Ioan. 

11. Proiect de hotărâre privind desemnarea unui reprezentant al 
Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud în Consiliul de administraţie la 
Liceul Tehnologic Special „Sfânta Maria” Bistriţa. 

12. Proiect de hotărâre privind constatarea încetării calităţii de 
reprezentant al Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud în Adunarea 
Generală a Acţionarilor a S.C.Lucrări Drumuri şi Poduri S.A. Bistriţa 
al domnului Dolha Nechita Stelian. 

13. Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentanţilor 
Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud în Adunarea Generală a 
Acţionarilor a S.C.Lucrări Drumuri şi Poduri S.A. Bistriţa. 

14. Proiect de hotărâre privind constatarea încetării calităţii de 
reprezentant al Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud în Consiliul 
Etic din cadrul Spitalului Judeţean de Urgenţă Bistriţa a domnului 
Dolha Nechita Stelian . 

15. Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentantului 
Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud în Consiliul Etic din cadrul 
Spitalului Judeţean de Urgenţă Bistriţa. 

16. Proiect de hotărâre privind desemnarea unui reprezentant al 
Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud în Consiliul de administraţie la 
Centrul Şcolar pentru Educaţie Încluzivă „Lacrima” Unirea. 

17. Proiect de hotărâre privind constatarea încetării calităţii de 
reprezentant al Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud în Consiliul de 
administraţie la Centrul Şcolar pentru Educaţie Incluzivă nr. 2 
Bistriţa a domnului Suciu Vasile Daniel. 

18. Proiect de hotărâre privind desemnarea unui reprezentant al 
Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud în Consiliul de administraţie la 
Centrul Şcolar pentru Educaţie Incluzivă nr. 2 Bistriţa. 

19. Proiect de hotărâre privind desemnarea unui reprezentant al 
Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud în Autoritatea Teritorială de 
Ordine Publică. 
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20. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii 
nr.51/29.08.2012 privind validarea nominală a membrilor 
Autorităţii Teritoriale de Ordine Publică. 

21. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării statului de 
funcţii la  Serviciul Public Comunitar de Evidenţă  a Persoanelor al 
judeţului Bistriţa – Năsăud. 

22. Proiect de hotărâre privind aprobarea atribuirii Contractului 
de Concesiune Nr. 34/04.01.2013, privind Delegarea prin 
Concesiune a Serviciului Public de Management şi Operare a 
Centrului de Management Integrat al Deşeurilor Tărpiu, judeţul 
Bistriţa-Năsăud către S.C.VITALIA SERVICII PENTRU MEDIU 
TRATAREA DEŞEURILOR S.R.L Boldeşti Scăieni, ca urmare a 
finalizării procedurii de achiziţie privind delegarea prin licitaţie 
publică. 

23. Proiect de hotărâre privind numirea domnului Pintea Ioan 
manager la Biblioteca Judeţeană Bistriţa-Năsăud. 

24. Proiect de hotărâre privind numirea domnului Ţărmure Gavril 
manager la  Centrul Judeţean pentru Cultură Bistriţa-Năsăud. 

25. Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentantului 
Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud în Adunarea Generală a 
Asociaţilor de la S.C.Telescaun Tihuţa S.R.L. Bistriţa. 

26. Proiect de hotărâre privind stabilirea nivelului taxelor locale 
pentru anul 2013. 

27. Proiect de hotărâre privind stabilirea nivelului taxelor speciale 
pentru anul 2013. 

28. Proiect de hotărâre privind stabilirea veniturilor/preţurilor 
medii la produsele agricole pentru evaluarea în lei a arendei pe 
anul 2013. 

29. Proiect de hotărâre privind cuantumul tarifelor şi modalităţile 
de încasare precum şi utilizarea fondurilor din venituri proprii a 
Camerei Agricole Judeţene Bistriţa-Năsăud pentru anul 2013. 

30. Proiect de hotărâre privind aprobarea unor tarife la serviciile 
oferite de Centrul Şcolar pentru Educaţie Incluzivă nr.1 Bistriţa 
pentru anul 2013. 

31. Proiect de hotărâre privind aprobarea unor tarife la serviciile 
oferite de Centrul Şcolar pentru Educaţie Incluzivă nr.2 Bistriţa 
pentru anul 2013. 

32. Proiect de hotărâre privind aprobarea unor tarife la serviciile 
oferite de Liceul Tehnologic Special „Sfânta Maria” Bistriţa pentru 
anul 2013. 
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33. Proiect de hotărâre privind aprobarea participării  Consiliului 
Judeţean Bistriţa-Năsăud, în calitate de partener, la depunerea 
proiectului de cooperare internaţională “Via Fabula” (Traseul 
turistic european al basmelor, poveştilor şi legendelor din regiunile 
partenere) iniţiat de Consiliul Judeţean Kassel, Germania. 

34. Diverse. 
Dacă sunt intervenţii? Vă rog domnule Curteanu Eugen. 
Curteanu Eugen Dicones: - consilier – 

 Mulţumesc domnule preşedinte. Grupul Partidului Democrat Liberal propune 
reintroducerea pe ordinea de zi a punctului numărul 9 Proiect de hotărâre 
privind alegerea unui vicepreşedinte al Consiliului Judeţean Bistriţa-
Năsăud, pe poziţia 34. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
 Conform Regulamentului nostru Proiectul de hotărâre trebuia depus înainte 
cu 10 zile la secretarul judeţului, nu am cum să introduc pe ordinea de zi 
propunerea dumneavoastră, vă rog să feceţi demersurile legale în acest sens şi la 
următoarea şedinţă de consiliu judeţean, fără nici o rezervă o să facem acest 
lucru. Iniţiatorul, adică eu am retras acest punct de pe ordinea de zi. 

Curteanu Eugen Dicones: - consilier judeţean– 
Domnule preşedinte, putem face propuneri pentru completarea ordinii de zi, 

este acelaşi proiect de hotărâre, nu este schimbat… 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 

 S-a schimbat iniţiatorul domnule consilier, trebuie făcute toate demersurile şi 
procedurile, conform legii şi regulamentului nostru de funcţionare a şedinţelor de 
consiliu. 

Curteanu Eugen Dicones: 
 Este o propunere legal făcută, vă rog să o supuneţi la vot. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
 Nu am cum să supun la vot pentru că nu sunt respectate procedurile 
domnule consilier. 

Curteanu Eugen Dicones: 
 Atâta timp cât din punct de vedere legal a fost făcută o propunere, e 
discutabil şi asta poate să ne spună domnul secretar. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
 O să-l rog pe domnul secretar să vă dea lămuriri din punct de vedere legal. 
Domnule secretar. 
 Iosif Redl: - secretarul judeţului - 
 Fiind o propunere iniţială făcută de către un iniţiator, ea a fost retrasă. 
Potrivit regulamentului orice propunere de Proiect de hotărâre trebuie făcută cu 10 
zile cel puţin înainte de şedinţă. Nu e şedinţă extraordinară, nu are caracter 
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extraordinar această propunere, ca atare nu văd care ar fi motivul de a fi 
reintrodus punctul respectiv pe ordinea de zi. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
 Dacă mai sunt alte intervenţii. Dacă nu supun votului dumneavoastră, 
Proiectul ordinii de zi aşa cum a fost prezentat de iniţiator. Am deschis procedura 
de vot, vă rog să votaţi. 
 Vă mulţumesc. Cu 27 de voturi pentru ordinea de zi a fost aprobată. 
 Ţinând cont că, Comisia de validare nu s-a întrunit, având puncte pe ordinea 
de zi înainte de completarea Comisiei de validare, vă supun atenţiei o pauză de 15 
minute în care îi rog pe colegii membrii ai Comisiei de validare, cei trei să se 
prezinte la domnul Redl Iosif, să ne prezinte un punct de vedere privind validarea 
consilierilor supleanţi care urmează pe listă.   
  

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
 Rugămintea să luaţi loc stimaţi colegi. Cu permisiunea dumneavoastră o să 
intrăm în ordinea de zi. 

La punctul 1 Proiect de hotărâre privind constatarea încetării de    
drept, prin demisie, a mandatului de consilier judeţean şi de 
vicepreşedinte al Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud al domnului Dolha 
Nechita Stelian. Conform legii, Consiliul judeţean ia act de această demisie. 
Deschidem procedura de vot, vă rog să votaţi.  

 Cu „27 de voturi pentru” proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
 Punctul 2 Proiect de hotărâre privind constatarea încetării de drept, 
prin demisie, a mandatului de consilier judeţean al domnului Deneş 
Ioan. 
 Comisia de administrţie. 
 Monica Săsărman: - consilier judeţean – 
 Aviz favorabil. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
 Mulţumesc. Deschidem procedura de vot, vă rog să votaţi. Am închis 
procedura de vot.  

Cu „26 de voturi pentru” proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
 Punctul 3 Proiect de hotărâre privind constatarea încetării, de drept, 
prin demisie, a mandatului de consilier judeţean al doamnei Pană 
Adriana Doina. 

Comisia de administrţie, vă rog avizul. 
 Monica Săsărman: - consilier judeţean – 
 Aviz favorabil. 
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Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
 Mulţumesc, doamna preşedintă. Deschidem procedura de vot, vă rog să 
votaţi. 

Cu „27 de voturi pentru” proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
 Punctul 4 Proiect de hotărâre privind constatarea încetării, de drept, 
prin demisie, a mandatului de consilier judeţean al domnului Suciu 
Vasile Daniel. 

Comisia de administrţie, vă rog avizul. 
 Monica Săsărman: - consilier judeţean – 
 Aviz favorabil. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
 Mulţumesc. Deschidem procedura de vot, vă rog să votaţi. Am închis 
procedura de vot. 

Cu „27 de voturi pentru” proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
 

* 
 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
 Înainte de a trece la proiectele de hotărâre care prevăd validarea 
mandatelor consilierilor supleanţi, o să-l rog pe domnul Stroe Iulian Cristian să ne 
facă cunoscut avizul Comisiei de validare. Vă rog domnule Stroe. 

Stroe Iulian Cristian: - consilier judeţean– 
Comisia de validare întrunită în şedinţa de lucru din 4 februarie 2013 a luat 

în discuţie conform prevederilor art.96 alin.(9) din Lege nr.67/2004, republicată, 
validarea mandatelor de consilier judeţean al doamnei Cîrcu Mirela Maria şi ai 
domnilor Lupşan Nicolae Grigore, Puica Vasile şi Szanto Arpad pentru ocuparea 
locurilor vacante  pe listele Uniunii Social Liberale, unde au candidat ca supleanţi, 
urmare vacantării posturilor de consilieri judeţeni prin demisie a domnului consilier 
judeţean Dolha Nechita Stelian, al domnului consilier judeţean Deneş Ioan, al 
doamnei consilier judeţean Pană Adriana Doina şi al domnului consilier judeţean 
Suciu Vasile Daniel, precum şi la renunţarea la calitatea de consilier judeţean a 
doamnei Otilia Râpan, a domnului Sîngeorzan Atene, a domnului Ciocan Doru, a 
doamnei Cupşa Kiseleff Iulia Adriana şi a domnului Zamfir Galbin. 

Având în vedere adresa nr. 39 din 30.01.2013 a Uniunii Social Liberale 
Bistriţa-Năsăud înregistrată la Consiliul Judeţean Bistriţa-Năsăud sub nr. I/1058 din 
30.01.2013, prin care se confirmă apartenenţa politică a doamnei Cîrcu Mirela 
Maria şi a domnilor Lupşan Nicolae Grigore, Puica Vasile şi Szanto Arpad la 
Uniunea Social Liberală Bistriţa-Năsăud şi faptul că au fost aleşi în condiţii legale, 
fără fraudă electorală ca supleanţi pe listele Uniunii Social Liberale Bistriţa-Năsăud, 
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avizăm favorabil proiectele de Hotărâre privind validarea mandatelor de consilieri 
judeţeni a doamnei Cîrcu Mirela Maria şi ai domnilor Lupşan Nicolae Grigore, Puica 
Vasile şi Szanto Arpad. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
 Este în regulă, vă mulţumesc domnule consilier. 

Proiect de hotărâre privind validarea mandatului de consilier 
judeţean al doamnei Cîrcu Mirela-Maria. 
 Comisia de validare vă rog avizul. Rugămintea mea să vă şi pronunţaţi. 

Stroe Iulian Cristian: - consilier judeţean– 
 Aviz favorabil. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
 Vă mulţumesc. Conform procedurilor legale validarea se face prin vot deschis 
prin ridicare de mâini, eu o să vă rog să votaţi. Cine este pentru? 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
12 voturi „pentru” Moldovan Emil Radu, Pugna Alexandru, Coman Samuel 

Leon, Gaftone Ioan, Mereuţă Mircea, Moldoveanu Ileana, Mureşan Mihail, Pop 
George, Popescu Grigore Dorin, Stroe Iulian Cristian, Suciu Andrei, Ulecan Maria 

 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Împotrivă? 
0 voturi “împotrivă” 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 

 Abţineri? Cu rugămintea ca pentru procesul verbal abţineri care conform 
regulamentului de organizare şi desfăşurare a şedinţelor de consiliu judeţean 
înseamnă voturi contra. 
 15 “abţineri” Bugnar Ramona Cristina, Bumbu Mihai Adrian, Curteanu 
Eugen Dicones, Lăcătuş Emil, Marc Vasile, Moldovan Andrei Valentin, Montoiu 
Gabriela Cătălina, Negruşeri Vasile, Peter Luca, Rogozan Florin Grigore, Runcan 
Anton Claudiu, Săsărman Monica, Sighiartău Robert Ionatan, Todea Ştefan, Urîte 
Florin Radu. 
 Abţineri care conform regulamentului se contabilizează la voturi contra, cu 
precizarea va trebui să ne ducem în instanţa de contencios administrativ pentru 
validarea consilierilor judeţeni. Sigur nu ne-am dorit să ajungem aici, eu chiar am 
crezut cu sinceritate în declaraţiile dumneavoastră, că sunteţi prezenţi aici pentru 
a lucra în interesul judeţului şi mă aşteptam măcar de la domnul Moldovan Andrei 
care a primit un anumit tratament în momentul când a venit nou în consiliul 
judeţean din partea consilierilor care au votat validarea, dar sigur e decizia care vă 
aparţine şi instituţiile în drept vor soluţiona această situaţie. 

Mergem la următorul proiect de pe ordinea de zi Proiect de hotărâre 
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privind validarea mandatului de consilier judeţean al domnului Lupşan 
Nicolae-Grigore. 

Comisia de validare vă rog avizul.  
Stroe Iulian Cristian: - consilier judeţean– 

 Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 

 Vă mulţumesc, la fel prin vot deschis conform legii. Cine este pentru? 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
12 voturi „pentru” Moldovan Emil Radu, Pugna Alexandru, Coman Samuel 

Leon, Gaftone Ioan, Mereuţă Mircea, Moldoveanu Ileana, Mureşan Mihail, Pop 
George, Popescu Grigore Dorin, Stroe Iulian Cristian, Suciu Andrei, Ulecan Maria 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Împotrivă? 
0 voturi “împotrivă” 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 

 Abţineri? La abţineri cu precizarea pentru procesul verbal aceeaşi 15 colegi 
consilieri judeţeni pe care i-am menţionat la punctul anterior. 
 15 “abţineri” Bugnar Ramona Cristina, Bumbu Mihai Adrian, Curteanu 
Eugen Dicones, Lăcătuş Emil, Marc Vasile, Moldovan Andrei Valentin, Montoiu 
Gabriela Cătălina, Negruşeri Vasile, Peter Luca, Rogozan Florin Grigore, Runcan 
Anton Claudiu, Săsărman Monica, Sighiartău Robert Ionatan, Todea Ştefan, Urîte 
Florin Radu. 
 Proiectul de hotărâre nu a fost adoptat. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Mergem la următorul proiect de pe ordinea de zi Proiect de hotărâre 

privind validarea mandatului de consilier judeţean al domnului Puica 
Vasile. 

Comisia de validare vă rog avizul.  
Stroe Iulian Cristian: - consilier judeţean– 

 Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 

 Vă mulţumesc. Cine este pentru? 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
12 voturi „pentru” Moldovan Emil Radu, Pugna Alexandru, Coman Samuel 

Leon, Gaftone Ioan, Mereuţă Mircea, Moldoveanu Ileana, Mureşan Mihail, Pop 
George, Popescu Grigore Dorin, Stroe Iulian Cristian, Suciu Andrei, Ulecan Maria 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Împotrivă? 
0 voturi “împotrivă” 
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Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
 Abţineri? Aceeaşi 15 colegi membrii ai grupului de consilieri ai Partidului 
Democrat Liberal şi ai Partidului Poporului Dan Diaconescu. 
 15 “abţineri” Bugnar Ramona Cristina, Bumbu Mihai Adrian, Curteanu 
Eugen Dicones, Lăcătuş Emil, Marc Vasile, Moldovan Andrei Valentin, Montoiu 
Gabriela Cătălina, Negruşeri Vasile, Peter Luca, Rogozan Florin Grigore, Runcan 
Anton Claudiu, Săsărman Monica, Sighiartău Robert Ionatan, Todea Ştefan, Urîte 
Florin Radu. 

Proiectul de hotărâre nu a fost adoptat. 
Iosif Redl: - secretarul judeţului – 
Am rugămintea domnule preşedinte ca şi iniţiator să renunţaţi până la 

punctul inclusiv 22 pentru a da şansa şi viitorilor consilieri să participe la 
respectivele comisii, să poată candida. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Vă rog domnule consilier. 
Curteanu Eugen Dicones: 
Cu tot respectul pe care il port domnului secretar, acest consiliu este 

convocat legal, legal constituit, poate lua decizii fără nici un fel de problemă, aşa 
că propunerea mi se pare cel puţin forţată, ca să nu spun pe lângă regulament şi 
pe lângă lege. Mulţumesc. Ordinea de zi a fost deja aprobată. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Domnule secretar, pentru ca lucrurile să fie foarte clare iniţiatorul poate 

retrage şi în timpul desfăşurării ordinii de zi proiectele sau doar înainte de şedinţă. 
Iosif Redl: - secretarul judeţului – 
Oricând. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Deci în condiţiile astea, dacă există această posibilitate, o să retragem de pe 

ordinea de zi până la punctul 22 inclusiv, nu,pardon. 
Haideţi să vă anunţ ca să fie foarte clar şi pentru procesul verbal: 
 
Proiect de hotărâre privind modificarea componenţei Comisiei de 

validare a Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud. 
 

Proiect de hotărâre privind constatarea încetării calităţii de 
reprezentant al Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud în Consiliul de 
administraţie la Liceul Tehnologic Special „Sfânta Maria” Bistriţa a 
domnului Deneş Ioan. 

 
Proiect de hotărâre privind desemnarea unui reprezentant al 

Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud în Consiliul de administraţie la 
Liceul Tehnologic Special „Sfânta Maria” Bistriţa. 
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Proiect de hotărâre privind constatarea încetării calităţii de 

reprezentant al Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud în Adunarea 
Generală a Acţionarilor a S.C.Lucrări Drumuri şi Poduri S.A. Bistriţa al 
domnului Dolha Nechita Stelian. 

 
Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentanţilor Consiliului 

Judeţean Bistriţa-Năsăud în Adunarea Generală a Acţionarilor a 
S.C.Lucrări Drumuri şi Poduri S.A. Bistriţa. 

 
Proiect de hotărâre privind constatarea încetării calităţii de 

reprezentant al Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud în Consiliul Etic din 
cadrul Spitalului Judeţean de Urgenţă Bistriţa a domnului Dolha Nechita 
Stelian. 

 
Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentantului 

Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud în Consiliul Etic din cadrul Spitalului 
Judeţean de Urgenţă Bistriţa. 

 
Proiect de hotărâre privind desemnarea unui reprezentant al 

Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud în Consiliul de administraţie la 
Centrul Şcolar pentru Educaţie Încluzivă „Lacrima” Unirea. 

 
Proiect de hotărâre privind constatarea încetării calităţii de 

reprezentant al Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud în Consiliul de 
administraţie la Centrul Şcolar pentru Educaţie Incluzivă nr. 2 Bistriţa a 
domnului Suciu Vasile Daniel. 

 
Proiect de hotărâre privind desemnarea unui reprezentant al 

Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud în Consiliul de administraţie la 
Centrul Şcolar pentru Educaţie Incluzivă nr. 2 Bistriţa. 

 
Proiect de hotărâre privind desemnarea unui reprezentant al 

Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud în Autoritatea Teritorială de Ordine 
Publică. 

 
Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii nr.51/29.08.2012 

privind validarea nominală a membrilor Autorităţii Teritoriale de Ordine 
Publică. 

Aici este vorba de promovare, deci poate să rămână. 
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Trecem la Proiectul de hotărâre privind aprobarea modificării 
statului de funcţii la  Serviciul Public Comunitar de Evidenţă  a 
Persoanelor al judeţului Bistriţa – Năsăud. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
L-am scăpat de domnul Szanto Arpad, îmi cer scuze. 

* 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Mergem la următorul proiect de pe ordinea de zi Proiect de 

hotărâre privind validarea mandatului de consilier judeţean al domnului 
Szanto Arpad.  

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
 Cine este pentru? 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
12 voturi „pentru” Moldovan Emil Radu, Pugna Alexandru, Coman Samuel 

Leon, Gaftone Ioan, Mereuţă Mircea, Moldoveanu Ileana, Mureşan Mihail, Pop 
George, Popescu Grigore Dorin, Stroe Iulian Cristian, Suciu Andrei, Ulecan Maria 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Împotrivă? 
0 voturi “împotrivă” 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 

 Abţineri? Aceeaşi 15 colegi membrii ai grupurilor politice Partidul Democrat 
Liberal şi Partidul Poporului Dan Diaconescu. 
 15 “abţineri” Bugnar Ramona Cristina, Bumbu Mihai Adrian, Curteanu 
Eugen Dicones, Lăcătuş Emil, Marc Vasile, Moldovan Andrei Valentin, Montoiu 
Gabriela Cătălina, Negruşeri Vasile, Peter Luca, Rogozan Florin Grigore, Runcan 
Anton Claudiu, Săsărman Monica, Sighiartău Robert Ionatan, Todea Ştefan, Urîte 
Florin Radu. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Trecem la Proiectul de hotărâre privind aprobarea modificării 

statului de funcţii la  Serviciul Public Comunitar de Evidenţă  a 
Persoanelor al judeţului Bistriţa – Năsăud. 

Comisia de administraţie, vă rog avizul. 
 Monica Săsărman: - consilier judeţean – 
 Aviz favorabil. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
 Multumesc. Comisia economică, domnule vicepreşedinte Todea Ştefan, vă 
rog. 
 Todea Ştefan: - consilier judeţean – 
 Aviz favorabil. 
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Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
 Mulţumesc domnule vicepreşedinte. Deschid procedura de vot, vă rog să 
votaţi. 

Cu „27 de voturi pentru” proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
* 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Următorul proiect de pe ordinea de zi Proiect de hotărâre privind 

aprobarea atribuirii Contractului de Concesiune Nr. 34/04.01.2013, 
privind Delegarea prin Concesiune a Serviciului Public de Management şi 
Operare a Centrului de Management Integrat al Deşeurilor Tărpiu, 
judeţul Bistriţa-Năsăud către S.C.VITALIA SERVICII PENTRU MEDIU 
TRATAREA DEŞEURILOR S.R.L Boldeşti Scăieni, ca urmare a finalizării 
procedurii de achiziţie privind delegarea prin licitaţie publică 

Comisia de administraţie, vă rog avizul. 
 Monica Săsărman: - consilier judeţean – 
 Aviz favorabil. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
 Multumesc. Comisia economică, domnule vicepreşedinte Todea Ştefan, vă 
rog. 
 Todea Ştefan: - consilier judeţean – 
 Aviz favorabil. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
 Mulţumesc domnule vicepreşedinte.  

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
 Comisia de urbanism, domnule Stroe. 

Stroe Iulian Cristian: - consilier judeţean– 
 Aviz favorabil. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
 Mulţumesc.Deschidem procedura de vot, vă rog să votaţi. 

Curteanu Eugen Dicones: 
 Domnule preşedinte, vă rog. 
 Scuzaţi-mă domnule consilier, vă rog. 

Curteanu Eugen Dicones: 
 Domnule preşedinte, o singură observaţie ar fi de făcut. Logica lucrurilor 
spune că un contract se încheie după ce Consiliul judeţean, noi cei de faţă ne 
pronunţăm asupra atribuirii lui, ori executivul Consiliului judeţean ne pune la 
dispoziţie în anexă la proiectul de hotărâre contractul de concesiune gata semnat. 
Evident că nu o să ne punem de-a curmezişul şi evident că o să votăm pentru 
acest proiect, numai că pe viitor rugăm executivul Consiliului judeţean să 
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procedeze în conformitate cu o logică elementară şi să nu trunchieze atribuţiile 
acestui Consiliu judeţean. Mulţumesc. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Aş aprecia foarte mult domnule consilier dacă aţi studia v-aţi informa exact 

de proceduri şi să nu mai aduceţi acuzaţii total nefondate. Atât timp cât voi ocupa 
acest scaun nu voi eroda sub nici un fel dreptul dumneavoastră de a vă pronunţa 
şi aş vrea să vă aduc la cunoştinţă că modelul de contract care a fost postat pe 
SEAP înainte de a avea loc procedura de licitaţie a fost aprobat de vechiul consiliu 
la momentul respectiv. Deci nu trebuia să vin eu acum, cum să vin? Cu modelul de 
contract, să-l modificăm încă odată noi doi pentru că nu am fost în vechiul consiliu 
judeţean? Deci toate procedurile au fost respectate şi am rugămintea la 
dumneavoastră cu tot respectul să vă informaţi înainte de a lansa acuzaţii de 
dragul acuzaţiilor. Pentru mine cel mai de preţ lucru este respectarea legii şi voi 
face acest lucru atât timp cât voi ocupa acest scaun. Procedura de licitaţie a fost 
declanşată de vechiul executiv cu documentaţia aprobată de vechiul consiliu, 
conform legii după semnarea contractului se face un proiect de hotărâre prin care 
se ratifică acest contract obţinut prin licitaţie publică deschisă şi avem azi acest 
proiect în conformitate cu toate procedurile şi prevederile legale. 

Curteanu Eugen Dicones: - consilier judeţean- 
O scurtă precizare. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Simţiţi nevoia să aveţi ultimul cuvânt, o să vă dau şi ocazia asta domnule 

consilier. Vă rog. 
Curteanu Eugen Dicones: - consilier judeţean- 
Nu îmi stă în fire şi cine mă cunoaşte ştie acest lucru. Dar ca să nu persistăm 

într-o eroare, aici nu discutăm despre forma contractului, aprobarea contractului, 
ci discutăm despre atribuire lui, ori atribuirea se face în baza unui proces verbal pe 
care Comisia de licitaţie îl încheie şi supune conform art. 40 din Hotărârea de 
Guvern 71/2007, care prevede normele de aplicare la Ordonanţa de Urgenţă 34 
supune spre aprobare celui îndrituit, ori cel îndrituit este Consiliul judeţean, el 
aprobă raportul acestei comisii şi procedura. Din păcate lucrurile aşa stau, 
rugămintea mea este ca dumneavoastră să vă informaţi asupra prevederilor 
legale. 

Dacă sunt alte interventii? Dacă nu supun votului Proiectul de hotărâre. 
Deschid procedura de vot, vă rog să votaţi. 
Cu „27 de voturi pentru” proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Următorul proiect pe ordinea de zi Proiect de hotărâre privind numirea 

domnului Pintea Ioan manager la Biblioteca Judeţeană Bistriţa-Năsăud. 
Comisia de administraţie, vă rog avizul. 

 Monica Săsărman: - consilier judeţean – 
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 Aviz nefavorabil cu 1 vot pentru şi 6 abţineri. 
 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 

 Multumesc. Comisia economică, domnule vicepreşedinte Todea Ştefan, vă 
rog. 
 Todea Ştefan: - consilier judeţean – 
 Aviz favorabil. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
 Mulţumesc domnule vicepreşedinte.  
 Comisia de cultură. 
 Bugnar Ramona: - consilier judeţean – 
 Aviz favorabil. 
 Dacă sunt intervenţii? Domnule consilier Urâte, vă rog. 
 Urâte Florin Radu: - consilier judeţean – 
 Propunerea mea este, fie ca acest proiect să fie despărţit în două, fie domnul 
viitor manager, deci cu ce nu sunt eu personal de acord, deşi în comisie am votat 
şi îmi cer scuze dar nu am reuşit să citesc tot materialul. În materialul proiect care 
a fost supus comisiei sunt câteva referiri zic eu, puţin forţate si care au o conotaţie 
mai mult politic, adică foarte multe laude în perioada 2007-2009, nimic bun în 
perioada 2010-2012. Deci eu aş supune dacă este de acord domnul Pintea să ne 
facă câteva precizări la aspectele negative şi în funcţie de asta să decidem dacă 
solicităm să-l validăm doar ca manager şi cu reţineri pe proiect sau să votăm şi 
proiectul. Am avut deja o discuţie cu dânsul, e de acord să facă câteva precizări  

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
 Domnule Pintea, vă rog. 
 Ioan Pintea:  
 Domnul consilier Florin Urâte, poate are dreptate, pentru că este vorba de 
un accent mai cald pus pe o anumită problemă, dar eu nu am acuzat în întregime 
activitatea fostului manager al Bibliotecii Judeţene, ci pe o anumită secvenţă şi nu 
e o acuză, e o constatare. Am spus la un moment dat că în ceea ce priveşte 
promovarea activităţilor culturale în străinătate am văzut o activitate mai puţin 
substanţială şi e secvenţială toată povestea asta. Eu la un moment dat am 
subliniat la un alt capitol că s-ar fi dorit ca activitatea Bibliotecii să fie mai prezentă 
în revistele de specialitate, mai mult în revista etalon a bibliotecii. Sigur dacă 
deranjează foart mult această chestiune, eu sunt un om de pace de împăcare şi 
sigur îmi retrag aceste două aserţiuni şi sigur probabil am fost şi eu mai neatent să 
spunem la chestiunea asta şi sigur că ea poate fi taxată politic, dar doresc ca acest 
Proiect de management să fie scos de sub orice fel de incidenţă politică şi o să-mi 
retrag aceste două aserţiuni. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 



17 
 

 Vă mulţumesc domnule director. Deci cu precizarea că la cererea domnului 
consilier judeţean Florin Urâte pasajele care fac acea trimitere vor fi excluse din 
Proiectul de management. Eu din cunoştinţele mele ştiu că domnul director s-au 
viitor director Ioan Pintea nu mai este membru de partid şi ultima lui calitate a fost 
într-un partid apropiat sufletului domnului consilier Florin Urâte. Da, mulţumit 
domnule consilier Florin Urâte?  

Urâte Florin Radu: - consilier judeţean – 
Mulţumesc domnule manager şi apreciez, v-aş fi pus să daţi şi un calificativ 

pentru perioada aceea dar din respect pentru oamenii de cultură şi cu aceeaşi 
tentă să spun eu de bun simţ am cerut aceste precizări. Mulţumesc. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
 Mai sunt alte intervenţii? Dacă nu cu permisiunea dumneavoastră voi supune 
votului dumneavostră articolul 1. Vă rog să votaţi. Votul rămâne secret bineînţeles, 
că este prevăzul acolo.  
 Cu 27 voturi pentru articolul 1 a fost adoptat. 
 Acum supun votului Proiectul de hotărâre în integralitatea lui. Deschid 
procedura de vot, vă rog să votaţi. 

Cu 25 de voturi pentru, 2 abţineri proiectul de hotărâre a fost adoptat, 
vă mulţumesc. 

 
* 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Următorul proiect pe ordinea de zi Proiect de hotărâre privind numirea 
domnului Ţărmure Gavril manager la Centrul Judeţean pentru 
Cultură Bistriţa-Năsăud 
Monica Săsărman: - consilier judeţean – 

 Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 

 Multumesc doamna preşedinte. Comisia economică, domnule vicepreşedinte 
Todea Ştefan, vă rog. 
 Todea Ştefan: - consilier judeţean – 
 Aviz favorabil. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
 Mulţumesc domnule vicepreşedinte.  
 Comisia de cultură. 
 Bugnar Ramona: - consilier judeţean – 
 Aviz favorabil. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Dacă sunt intervenţii? Dacă nu supun votului dumneavoastră articolul 1. Am 

deschis procedura de vot, vă rog să votaţi. 
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Cu 25 de voturi pentru, 2 împotrivă articolul 1 a fost adoptat. 
Supun votului dumneavoastră Proiectul de hotărâre în integritate. Deschid 

procedura de vot, vă rog să votaţi. 
Cu 26 de voturi pentru, 1 vot împotrivă proiectul de hotărâre a fost 

adoptat, vă mulţumesc. 
* 

 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Următorul punct Proiect de hotărâre privind desemnarea 

reprezentantului Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud în Adunarea 
Generală a Asociaţilor de la S.C.Telescaun Tihuţa S.R.L. Bistriţa 

 Comisia de administraţie vă rog avizul. 
Monica Săsărman: - consilier judeţean – 

 Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Comisia de cultură. 

 Bugnar Ramona: - consilier judeţean – 
 Aviz favorabil. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
 Mulţumesc, dacă sunt intervenţii? Dacă nu, dechid procedura de vot. Vă rog 
să votaţi. 

Cu „27 de voturi pentru” proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 

 Mulţumesc. 
* 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Următorul proiect Proiect de hotărâre privind stabilirea nivelului 

taxelor locale pentru anul 2013, cu precizarea că taxele vor rămâne 
nemodificate la nivelul anului 2012. Comisia economică, vă rog avizul. 

Todea Ştefan: - consilier judeţean – 
 Aviz favorabil. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
 Mulţumesc domnule vicepreşedinte.  
 Comisia de urbanism. 

Stroe Iulian Cristian: - consilier judeţean– 
 Aviz favorabil. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
 Mulţumesc. Dacă sunt intervenţii? Dacă nu, dechid procedura de vot. Vă rog 
să votaţi. 

Cu „26 de voturi pentru” proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
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* 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Urmărorul proiect Proiect de hotărâre privind stabilirea nivelului 

taxelor speciale pentru anul 2013 
Comisia economică, vă rog avizul. 
Todea Ştefan: - consilier judeţean – 

 Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 

 Mulţumesc domnule vicepreşedinte.  
Comisia de urbanism. 
Stroe Iulian Cristian: - consilier judeţean– 

 Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 

 Mulţumesc. Dacă sunt intervenţii? Dacă nu, dechid procedura de vot. Vă rog 
să votaţi. 

Cu „27 de voturi pentru” proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 

 Mulţumesc. 
* 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Următorul proiect Proiect de hotărâre privind stabilirea 

veniturilor/preţurilor medii la produsele agricole pentru evaluarea în lei 
a arendei pe anul 2013 

Comisia economică, vă rog avizul. 
Todea Ştefan: - consilier judeţean – 

 Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 

 Mulţumesc domnule vicepreşedinte.  
Dacă sunt intervenţii? Vă rog domnule consilier. 
Curteanu Eugen Dicones: - consilier judeţean- 
Domnule preşedinte intervenţia mea este foarte scurtă şi vizează doar 

fundamentul Proiectului de hotărâre. Persoanele de specialitate invocă în mod 
eronat nişte prevederi din articolul 66 din Legea 571/2003. Sediul materiei pentru 
acest proiect de hotărâre se află însă în articolul 62 alineatul 2ˆ2 din Codul fiscal şi 
vă rog să faceţi această corectură, în loc de invocarea prevederilor articolului 66 
din Legea 571/2003 şi prevederile articolului 62 din Ordonanţa de Urgenţă a 
Guvernului nr. 138/2004, vă rog să invocaţi, la fel cum spune de altfel şi Direcţia 
Finanţelor Publice să invocaţi articolul 62 alineatul 2ˆ2 din Codul fiscal. E o anumită 
corecţie, e doar tehnică aşa că nu văd de ce nu se poate face. Vă mulţumesc. 
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Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Da, cu precizările, erorilor materiale, făcute de domnul consilier Curteanu 

Eugen. 
Curteanu Eugen Dicones: - consilier judeţean- 
Eu nu am făcut nici o eroare materială. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Corectării erorilor materiale domnule consilier. Dacă mai sunt alte 

intervenţii? Dacă nu deschidem procedura de vot, vă rog să votaţi. 
Cu „27 de voturi pentru” proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 

 Mulţumesc. 
 

* 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Următorul proiect Proiect de hotărâre privind cuantumul tarifelor şi 

modalităţile de încasare precum şi utilizarea fondurilor din venituri 
proprii a Camerei Agricole Judeţene Bistriţa-Năsăud pentru anul 2013 

Comisia economică, vă rog avizul. 
Todea Ştefan: - consilier judeţean – 

 Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Mulţumesc domnule vicepreşedinte. Dacă sunt intervenţii? Dacă nu, deschid 

procedura de vot. Vă rog să votaţi. 
Urâte Florin Radu: - consilier judeţean – 
Cu precizarea să fie nivelul minim. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Dar aşa era şi propunerea iniţiatorului, deci nu e nici o modificare, vă rog să 

votaţi. Comisia a aprobat propunerea iniţiatorului. 
Cu „27 de voturi pentru” proiectul de hotărâre a fost adoptat. Mulţumesc. 
 

* 
 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Următorul proiect Proiect de hotărâre privind aprobarea unor tarife la 

serviciile oferite de Centrul Şcolar pentru Educaţie Incluzivă nr.1 Bistriţa 
pentru anul 2013 

Comisia economică, vă rog avizul. 
Todea Ştefan: - consilier judeţean – 

 Aviz favorabil. 
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Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Mulţumesc domnule vicepreşedinte. 
Comisia de cultură. 

 Bugnar Ramona: - consilier judeţean – 
 Aviz favorabil. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Dacă sunt intervenţii? Dacă nu, deschid procedura de vot. Vă rog să votaţi. 
Cu „27 de voturi pentru” proiectul de hotărâre a fost adoptat. Mulţumesc. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Următorul proiect Proiect de hotărâre privind aprobarea unor tarife la 

serviciile oferite de Centrul Şcolar pentru Educaţie Incluzivă nr.2 Bistriţa 
pentru anul 2013 

Comisia economică, vă rog avizul. 
Todea Ştefan: - consilier judeţean – 

 Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Mulţumesc domnule vicepreşedinte. 
Comisia de cultură. 

 Bugnar Ramona: - consilier judeţean – 
 Aviz favorabil. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Mulţumesc doamna preşedinte. 
Dacă sunt intervenţii? Dacă nu, deschid procedura de vot. Vă rog să votaţi. 
Cu „27 de voturi pentru” proiectul de hotărâre a fost adoptat. Mulţumesc. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Următorul proiect Proiect de hotărâre privind aprobarea unor tarife la 

serviciile oferite de Liceul Tehnologic Special „Sfânta Maria” Bistriţa 
pentru anul 2013 

Comisia economică, vă rog avizul. 
Todea Ştefan: - consilier judeţean – 

 Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Mulţumesc domnule vicepreşedinte. 
Comisia de cultură. 

 Bugnar Ramona: - consilier judeţean – 
 Aviz favorabil. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Mulţumesc doamna preşedinte. 
Dacă sunt intervenţii? Dacă nu, deschid procedura de vot. Vă rog să votaţi. 
Cu „27 de voturi pentru” proiectul de hotărâre a fost adoptat. Mulţumesc. 
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* 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Următorul proiect Proiect de hotărâre privind aprobarea participării  

Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud, în calitate de partener, la 
depunerea proiectului de cooperare internaţională “Via Fabula” (Traseul 
turistic european al basmelor, poveştilor şi legendelor din regiunile 
partenere) iniţiat de Consiliul Judeţean Kassel, Germania 

Comisia de cultură, vă rog avizul. 
 Bugnar Ramona: - consilier judeţean – 
 Aviz favorabil. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
 Mulţumesc. Comisia de administraţie. 

Monica Săsărman: - consilier judeţean – 
 Aviz favorabil. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
 Mulţumesc. Comisia economică. 

Todea Ştefan: - consilier judeţean – 
 Aviz favorabil. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Mulţumesc domnule vicepreşedinte. 
Dacă sunt intervenţii? Dacă nu, deschid procedura de vot. Vă rog să votaţi. 
Cu „26 de voturi pentru” proiectul de hotărâre a fost adoptat. Mulţumesc. 

* 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 

 Dacă la Diverse sunt intervenţii? 
 Domnule consilier Curteanu, vă rog. 

Curteanu Eugen Dicones: - consilier judeţean- 
 Domnule preşedinte, rugămintea este adresată de data aceasta domnului 
secretar, pe care eu unu îl rog să ne pună la dispoziţie procesele verbale la un loc 
cu materialele pentru şedinţa de consiliu. 

Iosif Redl: - secretarul judeţului – 
 De la şedinţa anterioară? 

Curteanu Eugen Dicones: - consilier judeţean- 
 De la şedinţele anterioare, da, pentru a le putea lectura şi pentru a vedea 
dacă sunt de făcut corecturi sau poate că memoria…….. 

Iosif Redl: - secretarul judeţului – 
 Le avem pe site. 

Curteanu Eugen Dicones: - consilier judeţean- 
 Da, este adevărat, este foarte adevărat. 
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Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 

 În urma achiziţiei s-au distribuit pentru fiecare dintre dumneavoastră laptop-
urile şi am rugămintea pentru colegii de la secretariatul de pregătire a şedinţelor, 
în suport electronic să fie pus la dispoziţia consilierilor judeţeni din timp, atunci de 
fapt când sunt date materialele cu 5 zile înainte, inclusiv copii ale procesului 
verbal, ca fiecare dintre colegii noştrii să-şi poată exprima opinia, în cunoştinţă de 
cauză. 

Dacă mai sunt alte intervenţii? 
 Dacă nu vă mulţumesc şi vă doresc o după masă plăcută. 
 

* 
Declar şedinţa închisă. 
Drept pentru care s-a încheiat prezentul process-verbal. 
 

 
 
 
 
 
 

 P R E Ş E D I N T E,     SECRETARUL JUDEŢULUI, 
        Emil Radu Moldovan              Iosif Redl 
                
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Intocmit: consilier asistent Răscol Maria ______ 


